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Protokół Nr 5/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 19 marca 2019r. 

 
 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy Tarnowo Podgórne (budynek C, sala 10) 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15.30 

 
Obecni członkowie Komisji: 

Rafał Pielucha – przewodniczący komisji 

Łukasz Grewling – zastępca przewodniczącego komisji 

Przemysław Szamrej – członek komisji 

Zbigniew Wróbel – członek komisji 

 

Goście: 

Oskar Cierpiszewski – Sekretarz Gminy Tarnowo Podgórne 

Artur Szeląg – Komendant Straży Gminnej 

 

Porządek obrad jest następujący: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przedstawienie planu wydatków planowanych oraz działań Straży Gminnej. 

5. Pytania członków Komisji do Komendanta Straży Gminnej. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha, który na wstępie powitała 

Sekretarza Gminy Oskara Cierpiszewskiego, Komendanta Straży Gminnej Artura Szeląga 

oraz członków komisji. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 
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4. Przedstawienie planu wydatków planowanych oraz działań Straży Gminnej. 

Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha poprosił Komendanta Straży Gminnej Artura Szeląga 

o przybliżenie zagadnienia. Pan Komendant na wstępie zaznaczył, że budżet, który jest 

uchwalony pozwala na funkcjonowanie straży na poziomie z roku ubiegłego bez zakupów 

inwestycyjnych. Budżet dotyczy bieżącego funkcjonowania straży (począwszy od utrzymania 

budynku, poprzez zakup paliwa, zakup najpotrzebniejszych rzeczy). Być może budżet straży 

się zwiększy, jeżeli konieczna będzie rozbudowa monitoringu, natomiast tego w planie 

budżetu nie ma. Następnie Artur Szeląg szczegółowo omówił kwestię potrzeby instalowania 

monitoringu na terenie gminy oraz zwrócił się ro radnych aby wskazali miejsca, gdzie według 

nich zasadne jest zainstalowanie monitoringu (np. miejsca niebezpieczne) ale zaznaczył, że 

miejsca te muszą być wyposażone w infrastrukturę techniczną umożliwiająca instalację sieci 

monitoringu (sieć internetowa i sieć energetyczna). Następnie członkowie komisji 

proponowali miejsca, w których można by taki monitoring zainstalować. Sekretarz Oskar 

Cierpiszewski w kilku zdaniach szczegółowo omówił techniczne i prawne aspekty budowy i 

rozbudowy systemu monitoringu na terenie gminy. Ponadto Sekretarz zaznaczył, że 

przymierzamy się w tym roku do aktualizacji programu „Bezpieczna Gmina”, stary program 

wygasł w 2016r. Zdaniem Oskara Cierpiszewskiego, w nowym programie można by zapisać 

plan rozbudowy monitoringu na okres 4 lat – do końca obecnej kadencji rady gminy. 

Następnie Komendant Artur Szeląg zaznaczył, że wraz z Andrzejem Goszczyńskim 

sporządzi szkielet możliwej do rozbudowy sieci monitoringu, natomiast członkowie będą 

mogli ten projekt przedyskutować. Na dzień dzisiejszy głównym zadaniem monitoringu jest 

rejestracja obrazu i możliwość odtworzenia nagrania, w przypadku otrzymania zgłoszenia o 

jakimś zdarzeniu. Nie ma natomiast dyżurnego, który by śledził nagrania z kamer na 

bieżąco. 

 

5. Pytania członków Komisji do Komendanta Straży Gminnej. 

Na wstępie tej części posiedzenia głos zabrał Radny Łukasz Grewling zaproponował, aby 

kamerę monitoringu ustawić na ul. Storczyka/ul. Dopiewska – wjazd na Osiedle Rozalin 

(gdzie ostatnio dochodzi do kradzieży, na ul. Dopiewskiej są przekroczenia prędkości). 

Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha zadał pytanie dot. jakości powietrza i kontroli przez 

Straż Gminną tego czym palą mieszkańcy oraz firmy w piecach. Komendant odpowiedział, 

że zgłoszeń i kontroli jest dużo, dokonano poboru próbek, sprawców spalania śmieci 

ukarano mandatem oraz skierowano sprawę do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Poznaniu. 

Kwestię potrzeby zwiększenia składu osobowego straży gminnej poruszył Radny 

Przemysław Szamrej, zdaniem którego warto było by zwiększyć ilość strażników i w 

najbliższym czasie warto by się pochylić nad tym tematem. 
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6. Wolne głosy i wnioski. 

W tej części posiedzenia nie zabrano głosu. 

 

7. Zakończenie obrad 

Ponieważ porządek Obrad został wyczerpany Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha o 

godz. 16:20 zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

/-/ Rafał Pielucha 

 

 

 

Protokołowała: Paulina Sobańska 


